
Full støtte fra Brukerutvalget i Sykehuset Innlandet til det  bearbeidede 
skisseprosjektet.  

 

Når vi gjør det, så er det i erkjennelsen av at dette er det som er mulig 
innenfor en bærekraftig ramme. Prosjektet har i seg vesentlige elementer 
som i sin tur vil bidra til at vi får et fullverdig hovedsykehus. 

Når dette er skrevet så mener Brukerutvalget at prosjektet hadde vært tjent 
med en ganske annerledes prosess i Konseptfasens steg 1. I de 2 årene 
hvor det ble arbeidet i denne fasen, var det mange milepæler. Milepæler 
hvor det hadde vært naturlig å realitetsorientere status i arbeidet i forhold 
til økonomisk bærekraft. Denne erfaringen er det fint å ha med seg i den 
videre prosessen. 

Helt fra tanken om et hovedsykehus ble lansert, har Brukerutvalget, 
skiftende sammensetninger til tross, arbeidet for et sykehus hvor somatikk, 
psykisk helsevern og tverrfaglig rusbehandling skulle samles under samme 
tak. At evalueringen ikke har forholdt seg til dette foreløpig, skaper en 
usikkerhet som vi med hell kunne ha vært foruten, og vi håper at dette 
fokuset blir tydelig forankret i det videre arbeidet mot et solid Mjøssykehus. 

  

 


